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Protokoll 4/08 

 

 
Møte: Oppvekst- og kulturkomiteen  
Møtested: Akersbakken 27  

Møtetid: onsdag 21. mai 2008 kl. 18.00     
Sekretariat:   
 
 
Møteleder: Nora Fjelddalen (SV)  
   
Tilstede: Jørgen Darre (H)  

Lars Martin Mediaas (A) (til. sak 35). 
 

   
Forfall: Remi Padoin (F)  

Macel Ingles ( R)  
Sigrid Kleiva-Gramstad (A) 
Mona Helene Grønlie (V)  

 

   
Som vara møtte: Tone Sylou-Creutz (F),  

Thomas Syvertsen (V)  (fra sak 35) 
 

   
I tillegg møtte:   
   
Møtesekretær: Kjersti Halvorsen  
 
Åpen halvtime:  
Ingen møtte 
 
Godkjenning av innkalling og sakskart:  
Godkjent 
 
Orientering om ungdomsrådets protokoll:  
Tatt til orientering 
 
Eventuelt 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 29 /08  Protokoll OKK-møte april 2008 
Sak 30 /08  Årsrapport fra St. Hanshaugen frivillighetssentral 
Sak 31 /08  Status Barnehagesaker 



 

 ii

Sak 32 /08  Oslo Vikings 
Sak 33 /08  Etablering av brukerråd for personer med psykiske lidelser/vansker og/eller 

rusproblemer 
Sak 34 /08  Bydel St. Hanshaugen - økonomisk status pr. april 2008 
Sak 35 /08  Foreløpig forprosjektrapport for  rehabilitering av Knud Knudsens plass 
Sak 36 /08  Tildeling av Kultur- og miljøpris og Inkluderings- og mangfoldspris 
Sak 37 /08  Bredde i tilbudet og arbeid rettet mot funksjonshemmede i Bydel St. Hanshaugen 
Sak 38 /08  Barnehageutbygging - bestilling av forprosjekter for Sognsveien 8 og Adamstuen 

Omsorgssenter 
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Sak 29 /08  Protokoll OKK-møte april 2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Godkjent 

 Sak 30 /08  Årsrapport fra St. Hanshaugen frivilli ghetssentral 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar årsrapport fra St. Hanshaugen frivillighetssentral til orientering. 
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget tar årsrapport fra St. Hanshaugen frivillighetssentral til orientering 
 

 Sak 31 /08  Status Barnehagesaker 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Status barnehageutbygging tas til orientering. 
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Status barnehageutbygging tas til orientering. 
 

 Sak 32 /08  Oslo Vikings 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering. 
 
Behandling: 
Endringsforslag fra SV: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak blir pkt.1. 
Nytt pkt.2: Bydelsutvalget er opptatt av at det legges til rette for at det svært positive tilbudet 
Oslo Vikings i 2007 sto for til bydelens ungdommer kan videreføres også i år. Spesielt ønsker 
bydelsutvalget å se på en videreføring av ungdomsamarbeidet mellom bydelen og Oslo 
Vikings, etter modell fra tidligere somre. 
Nytt pkt 3: Bydelsutvalget er kjent med at både Oslo Vikings og øvrige idrettslag med tilhold 
i Bydel St. Hanshaugen har en svært krevende situasjon ift. trenings- og kampavvikling. 
Situasjonen har konkret medført at bydelens idrettslag har måttet innstille aktivitet, og 
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mulighetene får å utvide tilbudet er svært begrensede. Bydelsutvalget ber derfor 
bydelsdirektøren be om et møte eller annen kontakt med Byrådsavdelingen for næring og 
kultur, for å om mulig gå nærmere inn i den krevende situasjonen enn hva svaret fra byråd fra 
næring og kultur på skriftlig spørsmål fra bystyremedlem Knut Even Lindsjørn innebærer. 
Bydelsutvalget ber bydelsdirektøren komme tilbake til bydelsutvalget med orienteringssak når 
slikt møte eller kontakt er gjennomført. 
 
Votering:  
Endringsforslag fra SV der bydelsdirektørens forslag blir pkt. 1 enstemmig vedtatt. 
Endringsforslag pkt. 2 enstemmig vedtatt. 
Endringsforslag pkt. 3 enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 

1. Bydelsutvalget tar saken til orientering. 
2. Bydelsutvalget er opptatt av at det legges til rette for at det svært positive tilbudet 

Oslo Vikings i 2007 sto for til bydelens ungdommer kan videreføres også i år. Spesielt 
ønsker bydelsutvalget å se på en videreføring av ungdomsamarbeidet mellom bydelen 
og Oslo Vikings, etter modell fra tidligere somre. 

3. Bydelsutvalget er kjent med at både Oslo Vikings og øvrige idrettslag med tilhold i 
Bydel St. Hanshaugen har en svært krevende situasjon ift. trenings- og kampavvikling. 
Situasjonen har konkret medført at bydelens idrettslag har måttet innstille aktivitet, og 
mulighetene får å utvide tilbudet er svært begrensede. Bydelsutvalget ber derfor 
bydelsdirektøren be om et møte eller annen kontakt med Byrådsavdelingen for næring 
og kultur, for å om mulig gå nærmere inn i den krevende situasjonen enn hva svaret 
fra byråd fra næring og kultur på skriftlig spørsmål fra bystyremedlem Knut Even 
Lindsjørn innebærer. Bydelsutvalget ber bydelsdirektøren komme tilbake til 
bydelsutvalget med orienteringssak når slikt møte eller kontakt er gjennomført. 

 
 

 Sak 33 /08  Etablering av brukerråd for personer m ed psykiske 
lidelser/vansker og/eller rusproblemer 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget vedtar bydelsdirektørens forslag til retningslinjer for brukerråd. 
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget vedtar bydelsdirektørens forslag til retningslinjer for brukerråd. 
 
 

 Sak 34 /08  Bydel St. Hanshaugen - økonomisk statu s pr. april 2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget vedtar foreslåtte budsjettjustering av økonomisk sosialhjelp, og tar økonomisk 
status pr. april til orientering. 
 
Kostrafunksjon 281 253
Endring (1 000 000) 1 000 000  
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Behandling: 
Saken ble ikke behandlet. 
 

 Sak 35 /08  Foreløpig forprosjektrapport for  reha bilitering av Knud 
Knudsens plass 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1.  Bydelsutvalget ser at det er både fordeler og ulemper med de ulike løsninger for 

drosjeoppstilling på plassen. Bydelsutvalget er imidlertid enig med de ulike kommunale 
etatene som anbefaler flytting av drosjene fra plassen. Bydelsutvalget mener en flytting av 
drosjeholdeplassen vil gi best muligheter for den nye plassen. Bydelsutvalget håper 
imidlertid det er mulig å beholde noen av drosjene i området, men da på den lille 
parkeringsplassen på den andre siden av Ullevålsveien.  
 

2. Bydelsutvalget mener at plassen bør utvides til også å omfatte deler av det nærmeste 
grøntarealet, som i dag er regulert til trafikkareal. En ny opparbeidelse av plassen i tråd 
med gjeldende regulering vil gi mer areal til plassen og større muligheter for god 
opparbeidelse.  
 

3. I forhold til utforming av plassen så mener bydelsutvalget at det er beklagelig at det ikke 
ble bevilget mer penger til plassen. Bydelsutvalget ser at dette sterkt vil begrense hva 
plassen fylles med og kanskje også kvaliteten på plassgulvet. Bydelsutvalget mener at en 
bør legge opp til en åpen utforming av plassen, med mulighet for mange aktiviteter. 
Møblene bør plasseres i randsonen og hovedvekten bør legges på utformingen av 
plassgulvet. Bydelsutvalget vil ikke anbefale brosteinsdekke, da dette ikke er en god 
løsning i forhold til kravene til universell utforming. Bydelsutvalget mener det bør velges 
et dekke som fremstår som holdbart, som krever lite vedlikehold og ser pent ut og som 
gjerne fremstår som annerledes og derved gir plassen sin egen identitet. Et spennende 
plassgulv vil kunne gi plassen et kunstnerisk uttrykk. 
  
For å legge til rette for ulike fremtidige aktiviteter bør det være opplegg for elektrisitet på 
plassen, eventuelt også vann og avløp. Returpunktet bør flyttes fra plassen, og plasseres i 
Geitmyrsveien alternativt i Schwensens gate. Sykkelstativer bør plasseres i nærheten av 
bysykkelstativet, og ikke sentralt på plassen. 
  
Da det ser ut til å bli begrensede midler til rådighet for skulpturell utsmykning av plassen, 
mener bydelsutvalget at plassen bør ha en permanent ”sokkel” eller avsatt plass, som 
muliggjør plassering av ambulerende kunstverk.  
 
Bydelsutvalget synes at alle de tre forslagene har elementer i seg som er bra og som burde 
kunne forenes i et nytt alternativ. Bydelsutvalget vil avvente Samferdselsetatens endelige 
forslag før anbefaling av alternativ.  

 
Behandling: 
Endringsforslag fra F: 
Taxiholdeplassen forblir der den er i dag. Den kan gjøres litt mindre, og plassen blir åpnet 
mot parken, slik at man får en åpen overgang mellom plass og park. 
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Endringsforslag fra A: 
Nytt pkt.2: Bydelsutvalget ønsker ikke at plassen utvides til å bli i tråd med dagens 
regulering, men ønsker den mest kompakte løsningen. 
Det er ønskelig at parken opparbeides med sitteplasser og kan brukes som uteservering av 
nærliggende kafeer og kiosker. 
 
Tilleggsforslag fra H: 
Nytt pkt. mellom 2 og 3: Bydelsutvalget ønsker å se på muligheten for å konvertere 
overflateparkering til underjordisk parkering i nærheten av Knud Knudsens plass. 
 
Tilleggsforslag fra SV: 
Det er viktig at plassgulvet er velegnet til bruk for fotgjengere og syklister. 
 
Endringsforslag fra SV 
Siste setning i andre avsnitt, pkt.3 endres til: Sykkelstativer bør plasseres i nærheten av 
bysykkelstativet, men ikke på selve plassen. 
 
Votering:  
Pkt.1: Bydelsdirektørens forslag vedtatt mot en stemme, F. 
Endringsforslag pkt.1 fra F falt mot en stemme, F. 
Pkt. 2: Bydelsdirektørens forslag vedtatt mot en stemme, A. 
Endringsforslag pkt.2 fra A falt mot en stemme, A. 
Tilleggsforslag fra H falt mot to stemmer, H og F. 
Tilleggsforslag fra SV enstemmig vedtatt. 
Endringsforslag fra SV, siste setning i andre avsnitt, pkt.3, falt mot to stemmer, SV og F. 
Bydelsdirektørens pkt. 3 enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
 

1. Bydelsutvalget ser at det er både fordeler og ulemper med de ulike løsninger for 
drosjeoppstilling på plassen. Bydelsutvalget er imidlertid enig med de ulike 
kommunale etatene som anbefaler flytting av drosjene fra plassen. Bydelsutvalget 
mener en flytting av drosjeholdeplassen vil gi best muligheter for den nye plassen. 
Bydelsutvalget håper imidlertid det er mulig å beholde noen av drosjene i 
området, men da på den lille parkeringsplassen på den andre siden av 
Ullevålsveien.  
 

2. Bydelsutvalget mener at plassen bør utvides til også å omfatte deler av det 
nærmeste grøntarealet, som i dag er regulert til trafikkareal. En ny opparbeidelse 
av plassen i tråd med gjeldende regulering vil gi mer areal til plassen og større 
muligheter for god opparbeidelse.  
 
Det er viktig at plassgulvet er velegnet til bruk for fotgjengere og syklister. 

3. I forhold til utforming av plassen så mener bydelsutvalget at det er beklagelig at 
det ikke ble bevilget mer penger til plassen. Bydelsutvalget ser at dette sterkt vil 
begrense hva plassen fylles med og kanskje også kvaliteten på plassgulvet. 
Bydelsutvalget mener at en bør legge opp til en åpen utforming av plassen, med 
mulighet for mange aktiviteter. Møblene bør plasseres i randsonen og hovedvekten 
bør legges på utformingen av plassgulvet. Bydelsutvalget vil ikke anbefale 
brosteinsdekke, da dette ikke er en god løsning i forhold til kravene til universell 
utforming. Bydelsutvalget mener det bør velges et dekke som fremstår som 
holdbart, som krever lite vedlikehold og ser pent ut og som gjerne fremstår som 
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annerledes og derved gir plassen sin egen identitet. Et spennende plassgulv vil 
kunne gi plassen et kunstnerisk uttrykk. 
For å legge til rette for ulike fremtidige aktiviteter bør det være opplegg for 
elektrisitet på plassen, eventuelt også vann og avløp. Returpunktet bør flyttes fra 
plassen, og plasseres i Geitmyrsveien alternativt i Schwensens gate. Sykkelstativer 
bør plasseres i nærheten av bysykkelstativet, og ikke sentralt på plassen. 
Da det ser ut til å bli begrensede midler til rådighet for skulpturell utsmykning av 
plassen, mener bydelsutvalget at plassen bør ha en permanent ”sokkel” eller 
avsatt plass, som muliggjør plassering av ambulerende kunstverk.  
Bydelsutvalget synes at alle de tre forslagene har elementer i seg som er bra og 
som burde kunne forenes i et nytt alternativ. Bydelsutvalget vil avvente 
Samferdselsetatens endelige forslag før anbefaling av alternativ. 
 

 
 

 Sak 36 /08  Tildeling av Kultur- og miljøpris og I nkluderings- og 
mangfoldspris 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Kultur- og  miljøprisen for 2008 tildeles……………………………………… 
Begrunnelse:………………………………………………………………………. 
Inkluderings- og mangfoldsprisen for 2008 tildeles………………………….. 
Begrunnelse:…………………………………………………………………… 
 
Unntatt offentlighet 
 

 Sak 37 /08  Bredde i tilbudet og arbeid rettet mot  
funksjonshemmede i Bydel St. Hanshaugen 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak:  
Bydelsutvalget tar sak om bredde i tilbudet og arbeidet rettet mot funksjonshemmede til 
orientering.   
 
Behandling: 
Endringsforslag fra SV, H, F, V: 
1. Bydelsutvalget tar Plan for habilitering og rehabilitering 2004-2007 og Handlingsplan 
psykisk helsearbeid 2004-2008 til orientering. 
2. Bydelsutvalget ber om ny sak om situasjonen for funksjonshemmede i Bydel St. 
Hanshaugen., der fokus er på den fulle bredden av bydelens tilbud og engasjement for 
funksjonshemmede og kronisk syke. Herunder bør inngå bydelens arbeid med en egen 
rekrutteringsplan for funksjonshemmede til stillinger i bydelen, bydelens arbeid for mer 
universell utforming, ulike relevante forhold for funksjonshemmede og kronisk syke knyttet 
til bydelens NAV-kontor m.v. Det bør legges vekt på arbeid som pågår i dag, og planer 
fremover. 
 
Votering:  
Endringsforslag fra SV, H, F, V enstemmig vedtatt.  
 
Vedtak: 
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1. Bydelsutvalget tar Plan for habilitering og rehabilitering 2004-2007 og Handlingsplan 
psykisk helsearbeid 2004-2008 til orientering. 
2. Bydelsutvalget ber om ny sak om situasjonen for funksjonshemmede i Bydel St. 
Hanshaugen., der fokus er på den fulle bredden av bydelens tilbud og engasjement for 
funksjonshemmede og kronisk syke. Herunder bør inngå bydelens arbeid med en egen 
rekrutteringsplan for funksjonshemmede til stillinger i bydelen, bydelens arbeid for mer 
universell utforming, ulike relevante forhold for funksjonshemmede og kronisk syke knyttet til 
bydelens NAV-kontor m.v. Det bør legges vekt på arbeid som pågår i dag, og planer 
fremover. 
 

Sak 38 /08  Barmehageutbygging – bestilling av forp rosjekter for 
Sognsveien 8 og Adamstuen omsorgssenter 

 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget ber bydelsdirektøren bestille utarbeidelse av forprosjekter for 
etablering av barnehage  i Sognsveien 8, i henhold til mulighetsstudiets alternativ 4. 

 
2. Bydelsutvalget ber bydelsdirektøren bestille utarbeidelse av forprosjekter for 

etablering av barnehage i Adamstuen Omsorgssenter i henhold til mulighetsstudiets 
alternativ 1. 

 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 

1. Bydelsutvalget ber bydelsdirektøren bestille utarbeidelse av forprosjekter for 
etablering av barnehage  i Sognsveien 8, i henhold til mulighetsstudiets alternativ 4. 

 
2. Bydelsutvalget ber bydelsdirektøren bestille utarbeidelse av forprosjekter for 

etablering av barnehage i Adamstuen Omsorgssenter i henhold til mulighetsstudiets 
alternativ 1. 

 


